
Usnesení 

č. 3/2020 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Kobylnice, konaného dne 26. 2. 2020 

1. OZ bere na vědomí jednání ohledně společného vodovodu v obci. Na zasedání byl 
přizván pan Ing. Ladislav Forejtek, ředitel společnosti VIS Hradec Králové, který pro 
obec zpracoval Investiční záměr na vodovod v naší obci a pan Ing. Jiří Štěpán, 
předseda představenstva společnosti VHS Kutná Hora, kam se s vodovodem 
napojíme. Oba zástupci podali občanům informace o vybudování vodovodu v naší 
obci. V měsíci březnu bude vyhlášeno výběrové řízení na zadání projektové 
dokumentace pro vybudování vodovodu. 
OZ bere na vědomí. 

2. OZ bere na vědomí zprávu paní starostky Ivany Veselé o činnosti OZ za rok 2019.  
OZ bere na vědomí. 

3. OZ bere na vědomí zprávu účetní obce paní Lucie Veselé o hospodaření obce za rok 
2019. 
OZ bere na vědomí. 

4. OZ bere na vědomí plán akcí pro rok 2020, který přednesl pan místostarosta 
Miroslav Hrubeš. Jedná se o tyto projekty: Rekonstrukce veřejného osvětlení v obci, 
výstavba společného vodovodu v obci, nový územní plán obce, vytvoření 
strategického plánu, úprava veřejných prostor, úprava prostor kolem pomníku 
padlých, vybudování nového plotu mezi OÚ a MŠ, revize elektrických zařízení a 
odstranění závad, oprava soklu na budově OÚ.  
OZ bere na vědomí. 

5. OZ bere na vědomí jednotlivé dotazy spoluobčanů obce: 

a) Jaroslav Rambousek 

Dotaz na zeleň - co bude na veřejné ploše po vykácení stromů? Úprava zeleně 
na konci nové ulice? 
Budou vysázeny nové stromy. Proběhne vyčištění těchto prostor. 

b) Petr Fíla 

Dotaz na opravu zámkové dlažby v chodníku u Pospíšilů? 
Zámková dlažba na chodníku bude opravena. 

c) Jiří Rambousek 

Dotaz na množství vytříděného komunálního a bioodpadu za rok 2019? 
Bylo odpovězeno. 

d) Miloš Kollner 

Dotaz na vodovod – poplatky z vodoměru, pokud nebude připojen? Dotaz na 
koupi rodinného domu čp. 3 – zda slouží pro sociální účely? 
Platby z vodoměrů budou řešeny až před konkrétní realizací vodovodu 
v obci. Rodinný dům čp. 3 neslouží pro sociální účely – byl koupen účelně 
pro opatrovníka. 



e) Tereza Vaňková 

Dotaz na možnost pořízení zpomalovacího prahu do nové ulice? 
OZ tuto možnost projedná a zjistí bližší informace a podmínky umístění. 

OZ bere na vědomí. 

 
 
 
Usnesení č. 3/2020 schváleno 5 hlasy. 
 
Příští jednání zastupitelstva se bude konat dne 3. 3. 2020. 

 


